
Richard Sandnes 

Prosjektleder 



Hva har skjedd? 

• Forprosjektet ferdig juli 

• Arbeidsgrupper etablert  

a) Økonomi, regnskap, lønn og 

utfakturering 

b) Tekniske tjenester 

c) Strategisk kompetanseutvikling 

• Linn og jeg har funnet tonen 



Hva har vi oppnådd? 

• Mer engasjerte ordførere 

 

• Avklaring av mandat 

 

• Årssamling som gav inspirasjon, fellesfølelse 

og krav til mer tydelig ledelse 

 

• Tatt i bruk verktøy  

 

• Arbeidsgruppemedlemmer – tillitsskapende 

møter 

 



Kompetanse på dagsorden (hva har vi gjort?) 

• Ingenting vil nok mange si, men  

 

• Informasjon til prosjekteierne 

 

• Egen arbeidsgruppe for kompetanse-utvikling 

 

• Tillitsvalgte sterkt med 

 


